
oR.o021.10.3.2014.KO

U

PRoToKoŁNR 3/14

z zebrania wiejskiego

Sołectwa Półwieś

odbytego w driu 9 marca 2014 roku



PRoToKóŁ NR3/l4

f rebrmia wiejskieBo solectwa Pólrvieś' klólc odbyło

o godrnrie 14.15 (II temin)

]g4bl{!!!r!zid!zifĘ
soŁVs vsi Póhvieś sunisllrv Maślona.

wójl oniny sp}'lkowicc Mariusz (rystiaD,

PlzeNodniczący Rad' G'niny - Jerzy PióroNski,

Dzie |ni coł' so]ectwa Pó]wicś - asp ' Robcń Pomictlał'

członkoMe Rady sołeckiej ońz Mieszk!ńcy solecnva s'g zJ|ąL70ncj IGty obecnośc j'

zeblaDie olwozyl sohys Nsi lóhlieś stanhlatv Maś]ona ivitając obecnych

Mieszkańców solectl'a olaz zPloszonych Gości

snviefdzil' że reblańie odb}ava się w]I terminic, gdyz w I t €minie ńe febBlo się 5%

śalyĆhńiesukaiLĆówsÓleclwauprawńiÓnychdoglosorvmialj'2]osóboĘz,żcrebraniejes1
prawomocrc do podejnos'ania uchrła]'

w dalsrcj kolejności pŹ-edŚalvił pBponorvdry poźądek obrad:

l' otwmie Zbrania, stlvjerdzenie prarłonocności obrad

2. Spmwozdmie Rady Soleckiej z rcali,^.ji adan \v 20li rcku oraz planormne

rozdyspotowanie EzerRr soleckjej w rch 2014.

Biolących udzial w rebmniu nieszkańców solecnva poplosi]. aby fgodDie

z pdragia|em l] !st' 2 stltutu solectw! $łą obecność polwierdzili na liśrie obecności

popźez wpisanie inienia i nafMska olu ulicy i n!ńeru dońu' LisI! zostlla pżekaana

oŚoby chcące zbiać elos ł dyskusji Fprosil, aby lŹed ioz!.czqcicfu Śvojc.j

sfpo$'iedzipodaly imię i naz hko. celem odnolo*'aDia ]v proloko|e, ktojest zglaszająlym

lub Mioskodawcą dmego ap$ania. czy wniosku' Nie podanie fuienia i naz\Yiska

spowoduje' że zglasfający Zstanie odnotowany w protokole ogólnie jaro mieyk2niec

PoinfomÓwal óMież, re do gloso*ania m ubmnfu uprałnieli są slali nrieszkmcy

soł(twa umi.szcreni *'solynr EjesĘe Ńybolcórv Gminy sPytkowice'



3' li|omacja wójta cńin' nl' zadfui zrealiawaDych w ioku 20l] oEz plmoBanych do

@lizacji w roku 2014.

4. RÓfpalrzcnic prcjeklu uch$aly w spiaivie: Fzyjęcia Akualizcji Plmy odno\y

MiejscołośĆj Półsieś na lala 2008 2015'

5. Iniomeja nt zmontovmia fotoBdaru na dmdre kaiowej B 14.

ó odpos'iedfi na wnioski i zaplania zgloszone !a po!Źednin zebńniu wie.jŚkin'

7. spraqT bieżące. solne slioski ifapytfuia

8 Zakoirczenie zebńń la

zebranie nie łlioslo uwag i zp'kń $' elosowaniu jlMym jcdnoełonrie zA (20) Pżyjęlo

pożądek obĘd }' bżnieniu jak {rŹej '

Ad. lkt 2 spr'*oŹdl.io Rndy so|eckicj z rca|iacji zad.ń N 2013 roku or!Ź Planorvane

rÓzdysponoN'.io .{€nvy soleckicj rv roku 2014'

soĘvs wsi PólNicś stmislaw Maślom prf-edslawil:

. spralvozdmie solt's'i Rady solcckiej zdfialalności w20]3 roku,

. P|d rcfdysponowańia rczcrx! soleckiej * soleclwie Pólv'ieś na 2014 ok, któryc[ pńenne

trcści stmowią falączn i ki dÓ niniejszcgo ploiokolu'

zebreie Niejskie .ie $ńioslo uł'ag'

Ad. pkt 3 Informlcj! wójrn Gniny nt' zldań frcatizorv'nych w roku 2013 orr

plarowych do rcalizacji y roktr 201.r.

wójl cminy Mariusf KJyŚim przedslawił zes|alvienic wydalkó]Y zrellifo{'etch f budżefu

Gnnr], lv solcclwie PóIwieś w Dku 20l3

- dostarczenie krosztwa na odwodnienic Flacu Przy Remizie oSP - I 200 rl

. Emo plaĆu fiezcm as|altow}m na u.oc7-ystośó poś}'ięcenia saandaru - ]'750 fI'

. remont drogi gninnej ul' widokoła ( najw}'żcj polożon€j części drogi ) - 8'000 f]'

rcfoońl dńg gmimyclr po s)slą)ienfu ulewn'ch desżczy wg' najpilliejsz}ch potrzeb

i $skMń sołtvsa L'500 '.

' tmont cząs&oqf na\'ielzclrn i bituńicznych pz'v uŻycju renontera j't70zI.

. załup i monlaż {ialy przyslanko$ej 8.000 zl



\y \o ' J ' '  J \  ' ' . I  l b | 'n t '  ' e  b  ' |  u  {o7r ' \e  ' |  ś\  | |o  Ja  ' ' oo ' ' o1

kwola pŹeznac7-ona .a ten ce| 2 bn&elu gminy to 59'923 2ł' natomiast z dolac j

Minis1e6t$'a spr.w wownęlrznych to ksota 140'ó07 zł

mdzóI nad in}€Śycjani drogowyni - 3 587 f]'

roboty ecodczyjnc $}krnywanc wsoleclwic Pó|$ieś - ó,ó63 zl,

progm Usuwania Źbcstui zrca|ifowanoiedcń $niosck na kwotę - ]45 2l'

zaklp $Tpos.żcnia do świe(lic' dla dzio.i - ]'640 2l

dotacja koŃuEowa na funkcjolowanie vKs ''vikloria.. Póh'ieś - 14,700 z]'

ulŹymanie golo]vości bojowej osP 3'276 zl

doGcja ce|orva dla osP !a aknp unnndLrcwauia i spzętu 3'800zl

donnanso ryanie d]a Ko l. Gospodyń m oĘaniację dnia se ora L'200zl

doi].ansos!ńie !Ńczystości związanyclr z *Ięczeniem szlandaru 3 000 zl.

kosfLy pńĆ inte^vencyjnych i oból publicmyclr' cllość rcbót I solectqie opierYa na

remoDt tn'' Ńdego mostu ' 460'000 ' calość inlvesl'vcji n.a.sos!ńa z bldie

GDDKiA

calość }yda&ów rv solect$'ie Póh'ieś w roku 20l] to k$ola 733,]66 zl, D|a pÓnnvÓmil

w roku 2012 byla to kwota 218.000 rl., nabmias! rv oku 20ll byh Lo krvola 209000 zl.

w dalsz€j części wójt Gńiny puedŚawil ki]ka nNveŚycji zealizoluryclr $ c!]ej gnrnrie tj:
. szcfepienic dzieci pżeciw nreunrgokokon
' realifo\ €nie $' szkolach Fńgr& dla dzje.i o na^vie .'ABc Uczę 5ię,,
. dofinansoNanie Zak]adu Usllg Kotruńalńycb rv funach nowego Ś}sEnry zbiórki

odpadó\' zadanie 1o Ea|izowaie jest pżef jednostkę organizjcyjną gmnry c41i

Zakład Uslug Komunahryclr w splkoNicac]r slawka laka.eslw nas,ej Enińie jest

Fdną f najni^zycb śas€k N poNiecie i \'Mje}ództwic małopolskim, fa q krvolę

akup'ono m'in, wlgę do ważelk Mmochodó*' łjeżdżających i wyjeżdżających 7-e

śmieciami orŹ zÓŚal ]ł)'ko.any rcDonl m Fonieszczcnia budyn|u sollo\hi

i DagMynowania pżesońowanych odpadów'

W rmach piac publicznych w solecnvie Pólwieś w roku 2013 pBcorvalo 8 osób

ł'konu.]ąqcb nasępująĆe place: czyszczenie so]cclwa zc śhicci w t!fu |ikwidacj! dfikiclr

łlsypisk' obcinka galęfi i zakŹaczeń. czysfcfeńie korylek] poboĆzy dróg Bnrjnnych'
pŹelnśóN Fizy dogach' poglębienic i odnulanic mwów. \Ę"kas7anje farv p4. dlorach



g.1inńych oraz wokół budynków nżleczności pub]icmej' akladanie i naprawa znaków

drceoslvĆh, odwodnicnie Ul, Leśnej' wykonfuie i utsedzeni uasypół pŹy dŃg&h

w da|szej w$owiedzi wójl cminy przedstawil inwestycje plano*anc do realifmji s toku

2011 l j .

. Prcjekt budo}) clrodników pży drodfe kńjowej ni 44. zadanie lo jest 2 toku

popŻedniego f uN?gi Ezede wsz}sthn na nieurceulowaty slan pra$ńy wlaności

gruntó]v pży dŃdze kEjołej' z Lego to po{odu prcjekt nie nógl być załończony

N zeszlyń roku' Puede vszystkiń dokÓnać na]eŹa]o podfiah nieruchoności

i s1kupu g ntów, Piojckl wykonyRany jesljedn}r! fadmien' prcjektoMly jest

clrodŃk od spytkorvic do Pólssi' w solec(vie Pólwieś podzialu gmtów nic bylo lccz

był łlkup arunlórv' oslaIecznie na skulek ióżnych lenulbacji związanych

f $']asnośoią clrodnik będzie pLzebiegal po pElł'ej strcnie gdyż po lervej stńnie fuĆ

Dożc z u$'asi na fDajduiący się tam glunt klóFro rvlaścicielka mdla ok. roku 19 ! ó

Rcmonl, rozbudowa oru pżebudowa donu slrażdo na kwolę 522'000 zl' Niniejszy

pŹeltrgjest pierwsf'n pŹettrgiem inwcstycyjnyn ogło9onyn w naszej gninie'

. \\'ykonMie projeku remontu przebudoły i nadbudo$Y budyŃu Zespolu szl.olno

PŹedszkolnego w R'cfo e' PlmoYany ]cŚ kompleksoły Enon1 bud}rrlu szkoll'

wynimie podlega.]ą wszyŚkie ilslalac]e' docieplenie' \yniana okie!' budorva da.hu

o ta z nad bud o\ła w ce lu pru ni es ienia plzedŚfko la f budynku dawńcj aFońomówk i do

budynku szko]y, ks'ota na ten projekt Ęnosi l75'00o f.

' z]vięlrsfenie reze&.v soleckiej so|ectwa Póhvicś do klvoty ]5' 000 f]'

. Dalszy ciąg EalizaĆjj proglafuu ..ABc Uczę Śię.,

Re.lizowanie no\€go pńgranu dla dzicci .'Iuż plywani.. Jesl lo pń$ań nauki

llywania dla dficci 2c szkól podslawo$Ych'

Konlynuoivanie progrm szczcpicniadzi€ci pu€cis nrennrgokokon'

'yóji G",nl! Mari|sz KĄ'lia, rv dalsrej części runaczy], że stda się umieśció Fszcze

s lym oktr { bMżccic gminy zadaic budo\q konlencla jako ap|ecza socjalnego na boisk!

Śponoqm wKs ..viklo a,. lólwieś' Kwola li7.zńaczona na ten cel 1o 49 000 zl', jednak

koszlorys na to admie opiewa na ksolę 300'000 21' Będzic 1o zabndolva konlenefułl'

Bald7-o podobnej klasy obicklmożna fobacryć na pljwalni w chr2anowic, Prowadfone są

dzia|ania ̂ viąfme f \}konlnieo pŹylącza łodnego, tnddej będzie ł}kon.ć pEylĄcz

prądu gdyż linia energelyczna bajdnjc się batdzo daleko.



\\'ójt onnny poinformowal, Źe pńcuF Dad lynr aby rcn tontcner powslal, w międfy cfasie

pŹy $tpeiu finansołlnr gnnry dzialacfe chcą $'konać lapacze n! pilki. halogeny a w

dahzych planach jesl ogodzenie teso obicktu

Do Fżedstałionyoh plzez wóju otriny adań szczceól c

sołl's *sj Pólwieś stanislaw Maślona inlbfuując' że b{'lfo

lo r .F '  r  -0  000 .1 .  Cd\ /  : teqo . . .  o . l o )  / i  na r \  '

budo$}' konlenera odniósl się

dobŹe' że nic zosa] akuPiony

nie dostosorvany do realnych

Ad' płt 4 Rozpalż.nie projeklu uchrya|y !v sprrrvie. pĘ'jtci! Aktualizacji uany

odnorĘ Miejscorvości Pólwjoś na hla 2008-2015.

wćjl Gniny Ma usz rJ'nian p?f,dslawil nrfonrac.je nl' prcj.kfu ucbwlly. spra]va

dotycząĆa p|ru odnov) micjscotvościjeś krórk. i prosta' szmbo ałtua|nie majdujące się
przy don! stra2aka N Pół$śi Ód stony vschodliej lj pod fuńdamenlenr częściolvo pży

placu fabas' Popizednie Wladze gminy ze ślodkórv unijnydr *'{konaly p|ac abaw któIy lie

zosl.ł fgłosfony do slarosisa PÓwia(o{ego w efekcie aa|cźliśny sĘ w sytuacji w kóEj
plac abaN nie ma \ynagańej dokumenkcji a nodki Uńłńe zostaly rozdyspono\une'

Budynck lm nra b],ó dofimnsoqlny z pieniędzy LDłnyct] w Ianrach proermtr jjŁąĆfy .as

rzka'' r$lizrwŃego pruz slowaŹyszenie Dolina Kdpia wniosek aplikacyjny zosBt

z]ożony do KJakorva i N UalFelnieńiaclr $Ytknięto nm, Źe szmjbo na tyD obickcie bajduje

się rv hiejscu Dlacu zbaw. a nie moć lan być w zNiązku z lymj żc plań odnos!

niejscowości wskey]vał plgc fabał'na lej d'alce należy dokonać a1iany rego planu i plac

zaba]Y nalezy pŹcnieść na drugą srÓnę Ćzyli śro!ę zcbodnją lońieMż nie n. innej
ńożliwoścj' Prcblcn projÓklos], tego budyjku polegal na tym, że działka jest bardzo ma]a'
Trreba zmienić lokalizację pllcu w frviązkn z lym nllei nielić tą uĆhvalę lak gby

$kazaÓ w tyń planie odnotw niejscolvości dzialkę któE aa.,dUje się !o drugiej stonie'
Uch*'ała zostanie pŹedsarńona Radfie oni.y sp}tkowice i zoŚanie ono dolączona do
dokuncntóN w celu uupelnienia wnioŚku' w dahze] części wójl cnrjny pzcdstawil teść
ucnsał Nr l /I4 co sluołi alącarik do niniejszego prolokołU'

zebranie nie wnioslo uwac i fapytań w Eiosowhiu jaMyn jcdnoelośnie ZA podjęto

uch{alę w spra\'ie akfualizrcji p|anu odDowy miejscowości Pólwieś'



!]!SEE!r.

a nt.zxnonrou b loloradlru n!d

Przewodniczący Rady Gnin)' Jeży Piórc]vski poin|ońjÓwal, fe N nicsiącu 8rudniu do ndy

cminy s!|]nę]o pismo Mieszkańców ul' ]ana Paw]a II ByIo to tylko s1sląJieńia

do oDDKiA o żamontowmie lobradm tak aby aani drogowe by]y by pŹeslrzegane' Rada

cminy postano{ila' że podda to pod opinię lublicfną i z tego to porvod! na zebmiach

9iejskichFsl 1o pżedŚa]Yime'

Pisnro M ie szkmcół j ał równicż Rady Gniny stanos'i zal ąc zń jk do ni n iej sfego plotokolu'

sohyŚ wsi stmisłaq' MaśloDa ponrfonrosll, że osobiścle jcst przeciwny zmonlormnja

fotońdaiu ponics.z najwięcj |nandalóN zaplacilibyśnr' ny j ako MiesftŃcy'

Zebrmie nie rvnioslo uwag i zaplań w E|osovaiu jawn}nr jednog}ośńjĆ PRzEclw

propozycji zanonlowania fotońdn'

Jbosic'lri nn wnioski i z.

wójl Gminy Mdiusz kysdan ud2ie1i1 odFowiedzi na Mioski zgłNfÓne na popŹednim

Na iviększość pllfu' odpowied7j zoŚaly dzielon€ na poplzedniń rebibiu wiejskim'

Naloniaś dsa z njch Fzyjęte zoslab do rÓzpatzenia i ewcntualnego ł1konŃia lj'

zjŹd z ul' Zatoskiej ua ul. BŹozołą ( prośba o uupelnienie kafiiefueń

u|, BŹozolvą). popla\9 zjlzJu jĆś ńiefuoż|iwa edrf aby poplawić fjafd 2 D|,

Bżozovej n! drcgę kniow.. ńależy Zlienió geonetrię dogi, Nie ma na to jednak

zBody Bsz.ystkicb mieszkmców' Ulicę BŻozową uzeba wysypaó aaczrą ilość

kruszy{a i go utwłdzić tym smynr podtrosząc pozioń dmei' To jestjedyne hkie

rofMĄzmie rv tym ąonie' Na dziń dzisiejszy de ńofńa tclo Zobió' slan

nawiel4hni będzic monitorowmy m bieżąco'

. zmiba u$awienia znakćw drogolyych pŹy PŹojściaclr dla pie9yclr. znaki

f,foonlowdc są zgodnie f anvierdzon'fu ptojektn o'ganifacji' znak pŹ'slaŃu

zostal pzenjesiony pŹezpraco*'ników gospodaEzyclr gniny



Ad. pkt' sDrarw bieżące. rvolnewnioski i zrDvlani'

Mieykahi.c |Bi wojĆiećt Rrołn zaznaozyl' że kq'estja pzeniesienia znakó\' drc8orłTch

doryczyla calego odci|rka międf' nieiscowością lrćlwieś a niejscrwością Rycfólv ( znaki

ulludńiają poluszanie się po cnodniku jak ń]urież jeEo odśnieznie )

MieŚzk|,iec ]Ń wojciech Bfo"ia zp'ta| cŻy lv gfrinie znajduje sĘ plan ośNiel]aii!.

dośvietlania miejscon'ości Pólwjeś' chodzis^zcBólnic o ul. widoko]vą i ul zaloską

Mbszkanka wi MnlgoĘnh Lkzłr fapylala' c4, będzie \'rykonyMna ul' widokorła' jezeli

nie 1o bardzo proszę o $1rs],panie drcgi kfirimien'

Mi$.].nnieĆ |!si Adn"l sz! o1lski z\\tócil uwaeęj Źe Śudzienki na dlod7. kdjoŃej

uI zatÓBkiej od kumi !!leży Ę'cfyśció ponicważ $sfyslkjo sązanu]one

Mi6zkn,i4 |Bi W,jćitćh Broll'" poinfornro$al' ze syluacja sludzienek zo$a]a zgIoszona do

rejoln dóg ł'wadoNicacb, bez rezulla1u.

MieszkLnie. |!si Adnh Mos!Ó'lik fdp!|nł- czy jest nrożlil'ośó falrudnienia w ośmdku

Zdrowia w RycfÓ*'ie lekaża pedialry'

salls 1,si sldnisla|, ,''"ś/,nr poin|omowal. że jeś fobligowany w nawiązaniu do

u'po\iedzi Pana wojciecha Banii potwieilzić, re sprawą pilnąjcś u)'końańje ośNietleni!

u|. Św l]onana w okolicy l,ańslwa Dziulra i |ani |r}c Piętakorazdic' KdlejÓrej'

sol|s 1,si sn,hta]j Maśl,ła poprosil Wójn Gniny o pżedslawicnie noĘĆh 2asad

zg]asznia au"ńi oświetlenia uliĆhego. Poinlbnno$"l ńwnież. że awaric ośłiellenia klóE

zoMry mu zcloszona' puekazl do Użędu Gniny do rcferatu l'I '

Mi.szkahkn wsi MolgoĘnfu L6./rn fapyala' cfy jes mo'nlość ulwor7'enia pzyslanku n.

u|, zalośkiej \' Ejonie n| widokoęj'

sohys \si staiislaw M!ślon. odniósl sie do uwolzeDia pŹyśanku stwierdzając' żJ spra\a
jest bardzo lrudDa' Mieszkńcy którz], nrieszkają l. góa huŚzą rejść plałL}cmie 800



nctróY do plz}śtanku a pżecież puejeżd:Źają kolo wlasńego domu i mugą się wracaó

Na miejscu byliśmy \uz z wójtem omz z p.zedstarvicielańi po|icji' Poplosil wójla cniny

Ó znalczicuie sposobu na lo rozwiązanie'

so||t|s ]!si stlhbtd' MaśIonn 7'p'1al, czy pŹewid}Ąvane jesl zamontorvane wiaty w Pólwsi'

MieŚxkl,icc 'łsi Adan sudlo''Jłi zp'tal' dlaczego nie \sz]scy pP-ewoźnicy ulizynują

się na pżystańku lrzr pęl|1.

]|liaszt|niac isi Marel Tlrnła upy|^|, Ćfy jesL ńoż|i"ość zmontoNmia lmy pŹy

Mils.tuiac i'i Mnrel Trmtą poprosił o pospŹątmie śmieci na ul' wąwozo$€j'

so|qs nsi sld"is1ni Mnślohd odnosząc się do zapyfuria pana Nlarka T)Qly w spńwie

śDieci PÓinIornorval, że śńieci lm hajdnja3c PodŻucane sąpuez Miesfk!ńców zŁącŻan'

Mi.Śzko,i.c ,|si A|ta,, sĄydlo'''r' zapylal! czy Daslą)i s1miańa wodociągu azbestowego'

chodzi o odcinekwzdlużnl Zatonkiej od ul MostoŃj do u|. oómej jat ńwnicż odcinek od

!| wą\ozorej do P. Nla(zyńskich.

Mies.kdhiec fusi ]{tzlszlol odto''ąż 2py1a| cz} jest nożliwość popń$} ńawieŹcbni pr7-y

! '  Dń {|eŻd 'e  I  J  J ' '  B ' '  o /o la  o 'o l  s \o| ln ;e  odsodn 'en ia

solĘs rsi s1d|islnv M|ślokd odnoszaŚ się do fapy$ia Para kfysztofa odrołąż

Fonrfomo]vał' że Pańslrvo szarek byli ! niego i nie zgadzxjĄ się na fnianę reonetlii tej

Mi.Śzk!"iec wsi Wojciech B|d],in zapyd' czy jest molnvość ponoimego mchonicnia

linii kÓlejo*€j na odcinku Krałów - oświęcim

G"ń,, Mańś. KĄ's,ia, odpowiedzidl .,"e:

v spmwie przeniesienia znaków drogorych' v slosu.lku do cDDKiA poin|omowal.

zc vystępujeny w |oli pelent.. ny Dozen} nonitomć' prosić' q}slępow&



o hianę' PÓnownio zoslatrie s}slosoqme phnro w spbvie animy uslawieni!

maków, odśnicanie chodn]ków bylo ndszyn koonnym !]lumenten prJ

rcanowach z GDDKi^ \r spiałie Zńianv uslluow]nia ńŃóq' GDDKiA uRaŻa' Że

NszyŚko jeś lv porządku

Jesl plar doświetlania sninY' W rcku bieżącln planowanejesl l)konauie czterech

do pięciu oplaw ośx'ict|eńjos-\'cb szcze!ólnien!u|'Zato$kjej i ul widokorvej'

Nie ma mozliq!ści na koi'ynumję iońÓntu ul widokołcj z uwaei na duże

inriestrje y_akonywanc natoienie solecNa igniiny np.:

cz}szcrenie sud7jenek pżyjDuję do Ealimcii'

cały cuas czynione są starania o at d e.ie no\rego lekeza pediak'' ale nicslelY

lekfuż) z tą slecjalifacją ieś baldzo nalo l]ylo lrowadzone fuzeznlnie

ł śrcdowisku lekaŹy ale bezrezultatu

w najbliŹszym czasie de na nozliwości na 
"ykonanjc 

ośwjd|.nia lafu. gdzie nie na

slupów gdyż rv lyn przypadku potŹebne jesl qtońańje p.ojekb budo}'lanego,

a często prcFkt budoslany jest koszlo$ńiejsfy od slkonawśrva' Na 1ą kadcncję

przyjęliśnry taktykę Ętonania ośsie cnia |am gdzie są slup]' a ]eszcze nle nra la|np

i jeŚ laka potŹeba' Jczcli badzich), \Wkon'ł!D)' Dlojekl na ośrviet|anie 1.[ edzie
ńie ńa slupó*', 10 jednoruo*o na caląeńinę uk, aby koszt-v byry nrniejsze.

spmla zg]aszanja ałdii ośqiell.nia Ulicznego caly rydzicń fbierańe są .d

mieszkmców zgloszenia w spnwie awarii oświct|eńia u|icznego' w każdy

poniedzialek zg]oszenia rc ł),sy|ane sa. do Tauon, załlad enelgelyczny do piąlku rn.

cz6 na rĘkonanic zleceńia

Prrysl,nek trie noze być q}końlDy plz}, okaz.ri prc]ekfu.hodnika' ponie\aż
(jDDKiA nie rvyaża ńa lo zg.d' Prz],stanek \' tyD nie.]scu będę da|cj |osoNall

( realizowmy ) }' GDDKiA zupe]nie odrębn'vm dzialmjem.

w spnrvie wialr. pzyśan]ro$'ej Prawdopodob.ie pŃbleny nogą być drvx'

Plze$oźic)r ńie zaĘynują się ponic$'aż ńają nadstan pasażelów i boją się inspckcjj

hnspofu drogowego lub iD się lic ch.e zajechać nl pętle' Pżyslanck jcŚ

zatsicrd7-ońt Ń organizcji ruchu

W sprawie rcaktyqacji kolci podjęliśnr} kolejną pióbę bo qczcśnic]s7-€ skońc7-!ły się

na niczym wtŹ 2 wójtenr Bu eźnicy. BunnistŻcm Zalora, wójl.fu Pżecisfo\a oEZ

Pre7łdentem Miasta ośu'ię.im aNalliśĄ, porofumicnic z Meszałkiefi

wojewódftl'a' chceny .a]nó]vić DIzy pańyc-vpacji finesoN'L.r eńj. MaBalka

województsa na Fróbn. uuclronienie czGrech do pięcfu kursó\' ńa Ókrcs jed.ego



roku, Knrs' te byly by ugodnione ż ńies7kańcmi, fosta]yby puekene nasze

plopof-'Ćje i lr}bnny weimt fiuanso*r kóry będzie allcmaq$ą dla kosztu

przćjazdu busem, Pńba k jcst oslatnią desĘ Etunku' Argumenten jcst to. że linia

wadowicka ]esl jcYcze nniej Fn'o\tą miala być lik$'ido]vma ale do dnia

dfisi€jsz€go dzial!. PodstarvoĘń dgumentcn jesl lo' że ny \' iej spla\ńe nie ty|ko

żalmy' alc coś od scbie dajemy. Jesteśny gotolvi pańycypować w kosŹach'

ż'ejeżcli sa.sIupy pży P słabynr to po$arań1y się sfkon.ć oświetlenie lub wyfoien]ć

.lczeli ohodzi o pospuątanie śmioci m Ul' wąwozo\'ej. zośante lo $lkońane n.

łiosnę p coMik!ńi inlerwencyjnyn''

wymiana }odociągu azbestovego. odĆinek wzdluż ul' zatoskiej od ul. MoŚowej do

ul' cóńej jak ńwnież od nl' Wąrvozo{ej do P. Marczyńskich, będzie wykonyrvany

sukc$ywnie ńaloniast jeś]i będzienry ciągnąć \YodoĆiąg do konlcncra dla klubu

spottołego to w lym rokl możc nan się to nie udać. jeśli ńic lo, ł1edy jakaś część

rcgo lvodocią!u @stanie $}nien'om'

Popnwa naqieP-chnj Pży smym wjcździe na ul' BŹozoivą orż wykoluE

odwodnienia' Jeżeli odNodnienie zoslmie łlkonane fe środków ńd' soleckiej, toja

sfkonm nak]adkę asfallovąf budż€tu enlny'

so|Ęs ,!s i sta 
" 

is]h, MaśIÓ, a o dn iósl s ię do plzystańku na Fętli klóry j est bardzo htotny dla

miesfkańców' chcą auważyć, ze cojedM $'ladfa lo inne 2alecenia i nrne nrożliłości.

solqs |!si s1a|is|nw Maślono zapyul czy ńany ń\uiez t'dzień ĆkkaÓ jał spali się ca]y

obNód oś}iellenia czylj nd dałĆj ulicy'

,|ój! G"ń'' Mo|ilsz Krynian odpowiedzia], że nie będzic Pan czekal d$'a tygodnie jak się

$' niejscowości Póhvieś nie lrędzie śŃi.cilo na calc.l ulicy'

Miazkanka $i MalEor.nlo L^zkn z^P\1a1a czy jest noż]iBość $1sypeia kamienien

Ul wi dokowEj, ponie waż poj a$'ia]ą s ię duże k olćińy '

s,łJ,s 'ps' 5ld'6l2' Maślona zaznaczl]' fe na poclrtlości lej droei be4ensoMe jeŚl

$}sypeic kamieniem bardziej plf'dańe byloby położeuie liezu asfaltowego oczlwiście pŹy



fu1e|!on!'it7ąc' Rfub leĘ! Piórovsł' w IanEch uzupelnjenia w sFa\'ie kJajó]vek Na ile

pozM|ają klajówki lo lyh się \rkonuje' oczyiviście potżeby są Ńęksre nie lylko

w miejscowości Pólwieś bo gnina się ciąrlie od gmic zatola do r@ic BŹeŹnicy. Tylko

lyle w tej ńaterii. Malkontendwo sohysa i mdneeo.iak fwykle to slysa $' lą cbwili m

Póh'ieś są tŹykotnie więksże środki q]rŃrńdmne do bu'lżetu na solectwo a jeszcze czeka

teń konlen€r d|a którego ńapełno będą ffoiany budżebRe' Panie sohysie lreba nrieŻyć sily

sol,s 'si sldhillaw Maślona odno9ąc się do sypowiedzi pŹewodnicząceco rady

2Łnm2ył' że nie jost lo malkon&ncnvo są lo real|re potŹeby i z nimi Nacam się do wójla

Ad' Dkt 8 zakończeli €zcbranin

sotqś wsi Póhlieś slmislaw Maślona podzięko\u] Nszyslkinr Miesz]gńconr omz Gościom

wobec \ł1cferpania dyskusji na tyn załÓńczońe 4b.!nie s'iejskie solectw! Pólvieś'
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5plawozdanie softysa i Rady sołeckieiwsi Półwieś

Z działalnościw 2013 roku '

W roku lbiegtym Rada sołecka miała do dyspozycji kwotę wwysokości
8000 ' iwydatkowana fostała w Śposób następując"y:
1) 3cto zł zakup rurbetonowych.
2) 4000 z| - zakup materiałów potżebnych do wykonania odwodnienia
ul teśnej { kratownice, l(oMka )
3) 1000zt.Dotacja d|a osP Pó|wieś z przeznaczeniem na zakupienie
drzewca dosrtandaru.
4) 300 zl. Dotacja d|a osP Póhdi€ś z przeznaczeniem na
zor8anizowanie u roczystości związa nych f wręczeniem sztandalU d|a
tutejsrej jed nostki OSP.
5) 1000 zl-Wydatki na promoc].ę wsiPółwieś ( mikołajki, Dfień
senlora,dożynki)
5) 1400 zl-zakUp kamien.a na wYkonanie zjazdu z UIswiętego F|oriana
do posesjip. Bielóworaz na drogędo boiska spońowego '

Jeże|i chodzio wykonanie odwodnienia u|icy Leśn€j Kórego koszt
5amYch materiałów wynosił ponad 80o0f|, dosta|jśmy dofina nsowanie f
rezerwy Wó].ta Gminy ' zadanie towykonało praktycznie dwoje pracowników
inteMencyjnych ' Jest to przYkład n. to i|e povzebnych prac można Wykonać
osobami b€zrobotnymi .

celowo przedstawiłem zebranym tyIko wydatkowanie środków będącYch
w dyspozycji Ędy soleckiej Ponieważ pan Wójt omówipozostałe zadania
,realizowane w ubiegtym roku.

chc.ałbym podkreś|ić zaangażowanie cfłonków Rady sołeckiejw pomoc
WzoĘanizowaniu ! loczystości wręczen ia sztandaru naszejjednostce osP'
By|a to Uloczystość która f pewnością wpisze się w historię naszej



miejscowości. szkoda ty|ko że tak mało mieszkańców wzięło w niejudział. chcę
w tym miejscu podziękować straża kom za tak sp.awnie pżeprowadfoną
uroczystość l jak .ównież Panu , pa nie Wójcie za wsPa lcie finansow€ i
o.8ankaq/jnetej uroczystości' Dzięku].e lównieź paniom z Ko|a GospodYń
Wiejskich za pomoc przY t€j uroczystości, jak róWnież za wszystkie inne a mam
tU na myś|i Dfień seniola o.az imprczę z okazji M ikołaja . Mimo
dof.nansowanja ze stIony Radysołeckiej bez pomo€y pań z KGW ich
zorganizowanie b}4o by niemoź|iwe '

Dziękuję wszystkim mieszkańcom za życzliwe uwagi i podpowiedzi
również ite krytyczne wsfystkie one bowiem sluźą naszejwiejskiej
społeczności' Dziękuję

Solys



Planowane rozdysponowanie aezerwy

sołeckiej w sołedwie Póh/vieś na 2014r

1) 3 000 zł.zakup korytek i kratownic na dokońcfenie
odwodnienia ulGórnej od państwa Piotrowskich do u|
Zatorskiej.

2) 2 500 zł- zakup kosy spa|inowej.
3) 2 500 zł_zakup nowych teb|ic og|oszeniowych '
4) 500zł- naprawa kraty odwadniającej na ul. Mostowej.
5) 2 000 zł - dotacja d|a k|u bu spońowego Victoria Pó|wieś.
6) 4 500 zł- kwota na niepnewidziane wydatkiw cią8u 2014r.

*:mm*
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RADA GMINY SPYTKOWICE
powrat wadowicki

v |'óspy]l""."e 
"',ńń;n.d-l3 si' E.ld-)'*."*"**"".,, -.",,,*";"B.lit"T:.*_
Spyrkowice. dnja 8 srycmis 2Or4roku

P.!i

34 - 116 Spyrkowice
u|. JaĘ Pawła tr 79

tsryNnct+1rgt(

oR.o001.1ró'20l4.Ko

w odpowiedzi na pisnro Mieszkaicó\ł !l. Jana Pawła tr w sp'*owicach
w spńwie podjęcia czFności eńeżających do faiNtalowania na tejże ulicy
sBc]onmćgo rotondaru infonnuję' ze pismo zost..to lĘedsbwiole
i szczegdowo omóv/ione na posićdreniAch Komis
Mu, Un|ny w m|€'qc! gadnju 20l1rchr 

jiRad} iw UŹ|cie Óbrłd 
"esii

ze względu !a fak, iż Palstwa prośba dotyczy rue ryko Mieszkalicow
ul Jala Pawła Ir w sP}tkowicach, al€ całej społecaDści nsfej Gminy REda
Gminy uźlała za zasadne p.zekonsultowanie r€
m.in. w tiakcje pralowtuy"o - "*** ".,*,,"'*1"J.}:.1X"'ffiTGminy.

Da}9e &iałani& w tym zaloesie uzaieżIioDe bęą'od łJnikóri .
pżepmwadzonych z MjeszkŹncaarl tolsultrc;i'



r .  ' . ' :  ( : i l ' l i  ł  . r J ' f c / . | l c l  l

ŻdĄowN PeF Łrewod1 Uą' i. Do zJoo/ nan|L !e m "\',.",.-.,::,,,,.^:: 
"?,#|ąpisńeń od PaństWa z dnia0a.o1'2014r w sprawie za'nstaIowani3 stacjonarneEofotoEdarU

ńie7kańcytejże u|icy p Esną wyrazić swo' e ogromne rozcza.owanie d.iai.niamiRadya
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befpi €czeństwo miesfkańców nasfej L|icy a|Etakże osób poŚtronnych którc p;rusająsie
po DK'44. Niedopusfoa|nejest to abY ńiesfkańcy nasfej gminv ńieszkający ki|kaset
nFl.dw IUb |||,c |\ |oTetrow od L| |p |' noa| b|okowdc La\ wahP oEeosię*,ie.J.po-i.'
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